

For immediate release

Thursday, 22 APRIL 2021

Batelco Announces 2nd Global Zone Site with Double the Capacity

Global Zone's 2nd Site at Batelco Hamala Data Center

Manama, Bahrain: Batelco has launched a second Global Zone site at its Hamala Data Center following the launch of the Company's first Global Zone site in 2019. Global Zone is a carrier-neutral transit zone based on a certified Tier III Data Center, providing colocation and interconnection services, and enabling access to Batelco's global network featured with widely distributed points of network coverage.

Global Zone at Hamala Data Center accommodates double the capacity of Batelco's first site, enabling the Company to cater to an increasing number of platform members including CDN's (Content Delivery Networks), Cloud Providers, International Carriers and Gaming Networks.

With the option of more than one location for Global Zone, customers can benefit from the availability of disaster recovery services that ensures business continuity, a secured operation environment, and access to multiple network connections that will enhance network resiliency and reliability.

Commenting on the launch of the Hamala Global Zone site, Hani Askar, Acting General Manager of Global Business at Batelco said, "Following the success of Global Zone since its inception in 2019, Batelco decided to invest in expanding its services and develop a second site, keeping the same key principle of true carrier-neutrality."

"The expansion of Global Zone into Batelco's Hamala Data Center is in line with Batelco's strategy to support the development of the future of digital economy and attract leading players in the ICT industry, by providing them with the opportunity to meet and exchange data, both regionally and internationally."

“As a result of its dual presence, Global Zone also serves to attract new customers to benefit from the carrier-neutral data transit-and-hub for the ever-growing data movement demands and allow service providers to meet in a robust ecosystem,” Mr. Askar added.

Tenants of both Global Zone sites benefit from a cost-effective business solution to meet their specific needs with access to all Data Center services and additionally the full services provided by Manama Internet Exchange (Manama-IX). The platforms serve both regional and international partners acting as a regional gateway to other parts of the world.

-Ends-

This press release has been issued by Batelco Corporate Communications & Social Responsibility Department. For further information, please contact Public.Relations@btc.com.bh

للتنشر الفوري

الأربعاء، 22 أبريل 2021

بتلكو تعلن عن تدشين ثاني موقع لمنصة العبور المحايدة (Global Zone) بسعة استيعابية مضاعفة

الموقع الثاني للمنصة واقع في مركز بيانات بتلكو بالهلمة

المنامة، البحرين: أعلنت شركة بتلكو عن تدشين ثاني موقع لمنصة العبور المحايدة (Global Zone) وذلك في مركز البيانات التابع للشركة بمنطقة الهلمة، بعد تدشين أول موقع للمنصة في عام 2019. تعتبر منصة (Global Zone) منطقة عبور محايدة وحاصلة على شهادة الاعتماد من الدرجة الثالثة (Tier III)، وهي تقدم خدمات الاستضافة وتبادل البيانات مما يتيح للزبائن إمكانية الاتصال بشبكة بتلكو العالمية والمنتشرة في مواقع متعددة.

يتميز الموقع الجديد لمنصة (Global Zone) الكائن في مركز بيانات الهلمة بسعة استيعابية مضاعفة، مما يُمكنها من تلبية احتياجات عدد متزايد من أعضاء المنصة، بما في ذلك شبكات تزويد المحتوى ومزودي الحلول السحابية بالإضافة إلى شركات الاتصالات الدولية وشبكات الألعاب الإلكترونية.

والجدير بالذكر أن تواجد أكثر من موقع لمنصة (Global Zone) يُمكن الزبائن من الحصول على خدمات إدارة المخاطر والكوارث لضمان استمرارية أعمالهم في مختلف الظروف، بجانب حصولهم على بيئة تشغيل آمنة والوصول إلى شبكات اتصالات متعددة الذي من شأنه تعزيز مرونة الشبكة وموثوقيتها.

وفي حديثه حول تدشين الموقع الثاني للمنصة، صرح السيد هاني عسكر، القائم بأعمال مدير عام قطاع الأعمال العالمية في بتلكو قائلاً: "بعد النجاح الذي حققته منصة (Global Zone) منذ إنشائها في عام 2019، قررت بتلكو الاستثمار في توسيع خدمات المنصة وإطلاق موقع آخر لها، مع الالتزام بالمبدأ الأساسي في كونها منصة عبور محايدة."

وأضاف السيد هاني بقوله: "تتماشى خطة تطوير منصة (Global Zone) في مركز الهمة للبيانات التابع لشركة بتلكو مع استراتيجية بتلكو لدعم مستقبل الاقتصاد الرقمي وجذب الشركات الرائدة في صناعة تكنولوجيا المعلومات والاتصالات من خلال تزويدهم بفرصة الالتقاء وتبادل البيانات على الصعيدين الإقليمي والعالمي."

واختتم السيد هاني قائلاً: "نتيجة لتواجد منصة (Global Zone) في أكثر من موقع، تعمل المنصة على جذب زبائن جدد للاستفادة من مركز نقل البيانات المحايد ومواكبة متطلبات حركة البيانات المتزايدة بشكل مستمر والسماح لمقدمي الخدمات بالالتقاء في نظام بيئي فعّال."

ويحظى الزبائن في كلا موقعي منصة (Global Zone) بفرصة الاستفادة من حلول أعمال ذات تكلفة فعّالة لتلبية احتياجاتهم الخاصة من خلال الوصول إلى جميع خدمات مركز البيانات بالإضافة إلى الخدمات المتكاملة التي تقدمها منصة المنامة لتبادل الإنترنت (Manama-IX). تقدم المنصتين خدماتها للشركات الإقليمية والعالمية الذين يعملون كإجابة إقليمية لأجزاء أخرى من العالم.

-انتهى-

هذا البيان الصحفي صادر عن قسم التواصل المؤسسي والمسؤولية الاجتماعية لدى بتلكو.

للمزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع قسم التواصل المؤسسي والمسؤولية الاجتماعية لدى بتلكو على

Public.Relations@btc.com.bh